



مهرجانات الغربية Al Gharbia Festivals

www.algharbiafestivals.com

مرحباً بكم في الغربية

تُعد الغربية - المنطقة الغربية في أبوظبي - إحدى دولة الإمارات العربية المتحدة، وهي تمتد على مساحة 40,000 كيلومتر مربع، أي ما يوازي 60% من مساحة أبوظبي.

تحتضن الغربية 7 مدن رئيسية، وتضم جزءاً من صحراء الربع الخالي - أكبر المساحات الصحراوية في العالم - بالإضافة إلى محمية طبيعية في جزيرة بني ياس و350 كيلومتراً من الشواطئ الكثر. ومع تميز أهل المنطقة بكم الضيافة والحفاظ على التراث والعادات والتقاليد الأصيلة، بالإضافة إلى طبيعتها الخلابة، تعد الغربية المقصد المثالي للاستجمام وقضاء الأوقات الممتعة.

Welcome to Al Gharbia

Quite simply the best kept secret of the UAE, Al Gharbia is located in Abu Dhabi's Western Region. Covering 60% of Abu Dhabi's land mass, it is approximately 40,000 square kilometers.

The region is home to seven main cities and boasts of undulating deserts, including the northern part of the Empty Quarter, the world's largest sand desert, a nature reserve on Sir Bani Yas Island and 350 kilometers of pristine coastline, among many exciting and unique attractions.

With the hospitality of its people, rich culture and heritage and nature's bounties, Al Gharbia is the perfect getaway in the UAE.

الغربية هي مقصدك المثالي

الغربية هي المقصد المثالي لِهواة المغامرة والتشويق، والمهتمين بالعادات والتقاليد والحياة البرية والطبيعة الفريدة، فالتقاء شواطئها الخلابة مع صحرائها الشاسعة ومحمياتها الطبيعية المفعرة، يجعل من زيارتها ذكرى لا تنسى.

تستضيف الغربية على مدار العام العديد من المهرجانات والفعاليات المتنوعة، مثل مهرجان ليوا للوطب، مهرجان مزينة الظفرة للإبل، مهرجان ليوا الدولي، ومهرجان الغربية للرياضات المائية.

توجهوا إلى الغربية واستمتعوا بنشاطات مشوقة لا حدود لها.

Al Gharbia... The Ultimate Destination

A place of fun, adventure, tradition, culture, wildlife and wonder, there is always something special to see, do and experience in Al Gharbia. Known as the meeting point of the desert and the sea, the vast landscape and diverse sceneries of the region promise visitors memories to last a lifetime.

Come to Al Gharbia and enjoy a wide range of festivities - from the Date and Camel Festivals that celebrate local culture to the Desert Challenge and Watersports Festivals that are filled with nonstop sporting thrills.

For activities away from the city, go west to amazing, unique Al Gharbia.

مهرجان الغربية للرياضات المائية

شاطئ العرقا العام، الغربية

إنه المهرجان الأول من نوعه في الإمارات مهرجان الغربية للرياضات المائية يمتد على مدار 10 أيام تتخله سباقات الكايت سيرف، وقوارب الكاياك. هذا بالإضافة إلى مواقع للتخييم، حفلات موسيقية، سوق شعبية والعديد من الأنشطة الأخرى.



Al Gharbia Watersports Festival

Mirfa's Public Beach (held every April)

The first of its kind in the UAE, the Al Gharbia Watersports Festival is a 10-day event featuring kiteboarding, surf-ski kayaking and watersports. It also includes camping, beach football, volleyball, fireworks and a beach souq.

مهرجان ليوا الدولي

تل موعب، ليوا

يتضمن هذا المهرجان مسابقات في الرماية، وصيد الصقور، وسباقات الإبل والخيل والدراجات النارية، ولكن أكثر الفعاليات تشويقاً هو السباق الذي يتضمن صعود المركبات والدراجات - أحد أكبر الكتيان الرملية في العالم - تل موعب.



Al Gharbia International Festival

Tel Moreeb, Liwa (held every January)

A truly action-packed annual event, this festival features motorbike championships, shooting, falcon hunting, camel and horse racing. But the biggest thrill is when off-road vehicles compete to climb the top of Tel Moreeb, one of the tallest and steepest sand dunes in the world.

مهرجان ليوا للربط

ليوا، الغربية

يقام مهرجان ليوا للربط في صيف كل عام احتفالاً بموسم الحصاد. حيث يتنافس منتجو الربط على مختلف الجوائز القيمة، هذا بالإضافة إلى العديد من الفعاليات التي تتخلل المهرجان مثل المعارض التراثية والأفلام الوثائقية وورش العمل الخاصة بالربط وإنتاجه.



Liwa Date Festival

Liwa (held every July)

Every summer, the Liwa Date Festival is organized to celebrate the date palm harvest season. Competitions are held for the best dates coinciding with exhibitions, documentaries and workshops about the date palm.

مهرجان مزايمة الظفرة للإبل

مدينة زايد، الغربية

يعتبر مهرجان مزايمة الظفرة للإبل أحد أهم الفعاليات التي تهدف إلى تشجيع ودعم العادات الإماراتية الأصيلة، كما تقدر الجوائز المُقدّمة بملايين الدراهم بالإضافة إلى السيارات والجوائز القيمة الأخرى.



Al Dhafra Camel Festival

Madinat Zayed (held every December)

Al Dhafra Camel Festival is a cultural showcase that promotes the UAE's vibrant traditions. The festival awards the best Asayel and Majahim camels with millions of dirhams and cars as prizes.



الخليج العربي Arabian Gulf



Brought to you by:



مجلس تنمية المنطقة الغربية
WESTERN REGION DEVELOPMENT COUNCIL

www.algharbia.ae